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PROTOKÓŁ   Nr XXXV/2021 
z obrad  XXXV sesji korespondencyjnej Rady Gminy  Daszyna  

w dniu 21 maja 2021 r. 
Punkt 1 porządku obrad 
     Przewodnicząca Rady –Beata Malarska otworzyła obrady  XXXV korespondencyjnej sesji 
Rady Gminy Daszyna. Poinformowała, że  w związku z wprowadzeniem na terenie całego 
kraju stanu  epidemii oraz  w wyniku zmiany przepisów obecna XXXV sesja  Rady Gminy 
Daszyna zwołana została  w trybie  korespondencyjnym.   
     Radni otrzymali  projekty uchwał  wraz z uzasadnieniami.  Do materiałów załączone 
zostały imienne karty do głosowania.  
     Projekty uchwał  zostały omówione na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy     
w dniu 19 maja 20201 r.    
  
    Przewodnicząca poinformowała, że wszyscy Radni przekazali koperty zwrotne z imiennymi  

kartami do głosowania  zawierającymi  wyniki głosowania nad poszczególnymi projektami 

uchwał. W  związku z powyższym zachowane zostało kworum, a obrady XXXV 

korespondencyjnej sesji są ważne do podejmowania uchwał .  

 
Porządek  obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie  Gminy Daszyna na rok 2021. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 
     i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Daszyna. 
4. Przyjęcie protokołu Nr XXXIV/2021 z obrad sesji korespondencyjnej w dniu 10 maja 2021 r. 
5. Zakończenie obrad. 

 
Wyniki  z głosowania nad poszczególnymi uchwałami : 

 
Punkt  2 porządku obrad  
podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Daszyna na  2021 rok. 
 
Za podjęciem uchwały głos oddało              14    Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało             0   Radnych 
Od głosu wstrzymał się                                      1   Radny 
Uchwała została podjęta większością głosów. 
 
Punkt 3 porządku obrad  
podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium  uwarunkowań  i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Daszyna. 
 
Za podjęciem uchwały głos oddało               14     Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało             0     Radnych 
Od głosu wstrzymał się                                      1     Radny 
Uchwała  została podjęta większością głosów. 
Imienne karty z głosowania radnych opublikowano w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 
Daszyna. 
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Punkt 4 porządku obrad  
 
Radni nie wnieśli uwag  do protokołu  Nr XXXIV/2021 z dnia 10 maja  2021. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy: 

 

- Pani Przewodnicząca! Pani Danusiu! 
cieszę się z wyników dzisiejszego głosowania. Jeżeli chodzi o temat, wdrożyliśmy go  na 
wspólnym posiedzeniu komisji. Jest  to bardzo ważna decyzja, ponieważ otwiera nowe 
możliwości. Z  bieżących rzeczy jest sytuacja związana z zakupem wozu strażackiego dla 
naszych strażaków. Dzisiaj dostaliśmy informację o przyznaniu środków na zakup tego wozu. 
Wiadomo, że jeżeli chodzi tu o naszą sytuację, też jest kwestia dołożenia do tego zakupu, 
ponieważ wiadomo, że  nie ma 100% finansowane z zewnątrz. Trzeba dołożyć z budżetu 
gminy. Natomiast myślę, że to jest bardzo potrzebny zakup, który musimy zrealizować. 
Obecny pojazd jest już  wysłużony. Zakup nowego wozu strażackiego jest wskazany z racji na 
potencjalne zagrożenia, które występują na trasie nr 1, ale również zakłady, które są na 
naszym terenie. Zawsze jest potencjalne  zagrożenie. Jeżeli chodzi o inne rzeczy, które 
będziemy realizowali, to za tydzień planujemy kolejną sesję, na której  przedstawimy 
propozycję dokonania pewnych zmian budżetowych. Będziemy chcieli, żeby pewne rzeczy 
uporządkować. Mamy już 5 miesięcy tego roku, więc też już półrocze się zbliża, w związku        
z tym wiadomo, że zawsze jakieś tam zmiany następują. W dniu dzisiejszym  otrzymaliśmy 
pisemne potwierdzenie uczestniczenia w konkursie grantów sołeckich na 3 sołectwa: 
Jarochówek, Łubno i Rzędków-Ogrodzona. Mamy bardzo krótki czas na to, żeby złożyć 
poprawioną dokumentację . Będziemy prosić sołtysów, żeby nam w tym pomogli, bo musimy 
dostosować do obecnej sytuacji. Myślę, że otrzymane  pieniądze przydadzą się do realizacji 
tych zadań, które były pierwotnie zakładane. Trwają prace inwestycyjne  przy kończeniu 
budowy boisk przyszkolnych w Daszynie i Mazewie. Prowadzimy budowę obiektu 
laboratorium w Daszynie, budowę DPS-u w Drzykozach. Kończymy kwestie wodociągowe, 
które tutaj są do zrealizowania, jeżeli chodzi o nasz teren. Jest możliwość pozyskania środków 
i to znacznych w kwocie do 80% na zagospodarowanie obiektów istniejących na potrzeby 
gospodarki mieszkaniowej. Zastanawiamy się, czy te obiekty, które są na naszym terenie, a 
stanowią własność gminy, zaadoptować właśnie w tym kierunku, bo jeszcze takie obiekt 
mamy. Myślę, że mielibyśmy uporządkowaną sytuację i również pewien potencjał, który          
w przyszłości można by było wykorzystać i ładnie infrastruktura by wyglądała. Wiadomo, że 
jeżeli się robi modernizację, to zawsze tak, aby współgra z  otoczeniem.  Jeszcze raz serdecznie 
chciałem podziękować za poparcie inicjatywy na dzisiejszej sesji. Tak jak zapowiedziałem,  
będziemy się starali, żeby w przyszłym tygodniu przygotować  zmiany, które będą 
przedmiotem podjęcia decyzji przez wysoką radę. 
Dziękuję Pani Przewodniczącej i dziękuję wszystkim radnym. 
 
Punkt 5 porządku obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XXXV 
korespondencyjną sesję Rady Gminy Daszyna.                    
 
Protokołowała: 
D.Kaźmierczak 


